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         KP-RM/491/2011/Z/6 
Z Á P I S 

 
ze 6. schůze Rady města České Budějovice konané v mimořádném termínu  

dne 16. března 2011 od 9:00 hodin v zasedací místnosti č. dv. 103 magistrátu města, 
nám. Přemysla Otakara II. č. 1, 2  

 
 
Přítomni: 
Mgr. Juraj Thoma, Ing. Miroslav Joch, Ing. Kamil Calta, Ing. Ivana Popelová,  
JUDr. Ing. Tomáš Bouzek, JUDr. Josef Průcha, Ing. Jaroslav Mach, Ing. Ivo Moravec,  
Mgr. Jiří Šesták, Eva Hajerová 
Ing. Petra Šebestíková – předsedkyně finančního výboru 
Ing. Jitka Welzlová – tisková mluvčí 
 
Omluveni: Mgr. Petr Podhola, Václav Suchopár – pověřený výkonem funkce tajemníka  
 
Schválený program:  
0. Zahájení, schválení programu 

Jednání zahájil a řídil primátor Mgr. Juraj Thoma 
Byl schválen program 6. schůze rady města (10,0,0/10) 
Ing. Ivana Popelová byla pověřena podepsat zápis spolu s primátorem. 

 
1. Zpřístupňování materiálů určených pro jednání rady města zastupitelům města 

Přijato usnesení č. 382/2011 (10,0,0/10) 
 
2. číslo jednací KP-RM/272/2011/M/245 

Generel městské dopravy v Českých Budějovicích pro období 2010-2020 
Přijato usnesení č. 383/2011 (6,0,3/9) 
Jednání byli přítomni zástupci spol. Dopravní podnik města České Budějovice, a. s.  
– Ing. Lubomír Půlpán, Ing. Bohumil Matouš, Bc. Radek Filip a Bc. Slavoj Dolejš, 
předseda představenstva společnosti, zástupce spol. Mott MacDonald Praha, spol. s r. o. – 
Ing. Daniel Šesták. 

 
3. Různé, diskuse 

Mgr. Juraj Thoma informoval členy rady  
- o termínu konání mimořádní valné hromady spol. Teplárna České Budějovice, a. s., 

dne 29. 3. 2011 od 16:00 hodin, a návrhu programu, 
- o zpřístupňování materiálů určených pro jednání rady města zastupitelům v neveřejné 
části webových stránek města s tím, že po přístupu na stránky budou zastupitelé 
upozorněni na tento text: „Beru na vědomí, že veškeré podklady a materiály 
vyhotovované a předkládané pro účely jednání Rady města České Budějovice, které 
mi budou jakožto zastupiteli města České Budějovice a dle usnesení rady města č. 
382/2011 zpřístupňovány, mohou obsahovat osobní nebo citlivé údaje fyzických osob, 
popř. jiné údaje a skutečnosti podléhající na základě příslušných právních předpisů 
zvláštní ochraně či zvláštnímu nakládání. Jsem si vědom odpovědnosti, která mi 
v souvislosti s porušením těchto právních předpisů může vzniknout.“ Tento postup 
bude upraven v jednacím řádu rady města. 
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4. Závěr 
6. schůzi rady města ukončil primátor Mgr. Juraj Thoma ve 12:30 hodin.   

 
Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (a,b,c/x), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi hlasování, x = počet přítomných členů.  
 
Příloha zápisu: 
1. Pozvánka 
2. Prezenční listina 
3. Materiály k jednání 
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S o u b o r   u s n e s e n í 

K bodu: Zpřístupňování materiálů určených pro jednání rady města zastupitelům města
 

 
Rada města České Budějovice přijala  u s n e s e n í  č. 382/2011: 
 
rada města 

s c h v a l u j e
zpřístupňování materiálů určených pro jednání rady města v elektronické podobě na 
webových stránkách města České Budějovice v neveřejné sekci, aby byly k dispozici všem 
členům zastupitelstva města v den konání rady města od 9:00 hodin.

K bodu: Generel městské dopravy v Českých Budějovicích pro období 2010-2020
 

 
Rada města České Budějovice přijala  u s n e s e n í  č. 383/2011: 
 
rada města 

I.  b e r e  n a  v ě d o m í  
předložený materiál „Generel městské dopravy v Českých Budějovicích pro období 
2010 – 2020“.

II. s c h v a l u j e
úpravy provozu MHD vycházející z navržených krátkodobých opatření, které spočívají 
v novém linkovém vedení, nových jízdních řádech a počtu vypravovaných vozidel dle 
předloženého materiálu.

III. u k l á d á
Ing. Lubomíru Půlpánovi, řediteli Dopravního podniku města České Budějovice, a. s., 
1. zajistit realizaci krátkodobých opatření pro rok 2011 s platností od 12. června 2011 

jako zkušební provoz, 
2. zapracovat do návrhu změny jízdního řádu na podzim 2011 připomínky a zkušenosti 

ze zkušebního provozu a systém provozu nočních linek ve standardním tarifu, 
3. rozpracovat ve spolupráci s magistrátem města opatření týkající se koridoru 

rychlospoje linky č. 3 do plánu konkrétních opatření.
 
Č. Budějovice 16. 3. 2011 
Zapsala: Jiráková Ivana 
 
 
 
  
  Mgr. Juraj Thoma     Ing. Ivana Popelová 
         primátor                       náměstkyně 

 
 
 
 
 


